


 



 
 

 

 

 

 

說明：在這個部分，每題有(A)(B)(C)三張圖片，你會聽到一句話。請根據說話內

容，選出正確的圖片。每題念兩次，第一次念完以後，先停五秒，再念第

二次。第二次念完以後停十秒，就繼續下一題。 

Directions: In this part of the test, each test item includes three pictures (A), (B), and (C). You will 

hear a sentence. After each sentence, please choose the picture that best describes the sentence. Each 

sentence will be read twice with a 5-second pause between readings. After the second reading, you 

will have ten seconds to mark your answer before the next question begins. 

 

請看下面的例子 Please look at the example below： 

 

你會看到三張圖片 You will see three pictures： 

 

 (A)  

 

 

(B)  

 

 

(C) 

 

 

然後聽到一句話 You will then hear a sentence： 

 

他想寫字。 

 

這一題的答案是(A)，請把答案塗在答案卡上。 

The correct answer is (A). Please fill in the corresponding circle on your answer sheet. 

 

1.            B      C  

 

  

第一部分 

Part One 



 
 

1. (A) 

 

(B) 

 

(C) 

 

2. (A) 

 

(B) 

 

(C) 

 

3. (A) 

 

(B)  

 

(C) 

 

4. (A) 

 

(B) 

 

(C) 

 

 



 
 

5. (A) 

 

(B) 

 

(C) 

 

6. (A) 

 

(B) 

 

(C) 

 

7. (A) 

 

(B) 

 

(C) 

 

8. (A)  

 

(B) 

 

(C) 

 



 
 

9. (A) 

 

(B) 

 

(C) 

 

10. (A) 

 

(B) 

 

(C) 

 

 

 

  



 
 

 

 

 

 

說明：在這個部分，每題有一張圖片，你會聽到(A)(B)(C)三個句子。請根據圖片，

選出正確的答案。每題念兩次，第一次念完以後，先停五秒，再念第二次。

第二次念完以後停十秒，就繼續下一題。 

Directions: In this part of the test, each question includes a picture. You will hear three sentences (A), 

(B), and (C). After listening to these three sentences, please choose the correct answer that best 

describes the picture. Each sentence will be read twice with a 5-second pause between readings. 

After the second reading, you will have ten seconds to mark your answer before the next question 

begins. 

 

請看下面的例子 Please look at the example below： 

 

你會看到一張圖片 You will see a picture： 

  

 

 

 

 

 

 

 

然後，你會聽到三個句子 You will then hear three sentences： 

 

(A) 他在運動。 

(B) 他在睡覺。 

(C) 他在打電話。 

 

這一題的答案是(C)，請把答案塗在答案卡上。 

The correct answer is (C). Please fill in the corresponding circle on your answer sheet. 

 

1.      A      B        

第二部分 

Part Two 



 
 

11.  

12.  

13.      

14.  



 
 

15.  

16.      

17.       

18.      



 
 

19.  

20.       

 

  



 
 

 

 

 

 

說明：在這個部分，每題有一個問題，你會聽到一段一問一答的對話，然後聽到

問題和(A)(B)(C)三個選項。請根據對話，回答問題。每題念兩次，第一次

念完以後，先停五秒，再念第二次。第二次念完以後停十秒，就繼續下一

題。 

Directions: In this part of the test, each test item includes a question. You will hear a dialogue 

between two people. There will be a question with three possible answers (A), (B), and (C). After 

each dialogue, please choose the correct answer. Each sentence will be read twice with a 5-second 

pause between readings. After the second reading, you will have ten seconds to mark your answer 

before the next question begins. 

請看下面的例子 Please look at the example below： 

 

你會看到一個問題 You will see a question： 

 
他們在看什麼 
他們在看什麼？ 

 

然後，你會聽到一段一問一答的對話、一個問題和三個選項 You will then hear a 

dialogue between two people. There will be a question with three possible answers： 

 

男：麗麗，這是你的照片嗎？ 

女：是，這是我的照片。 

他們在看什麼？ (A) 信 (B) 照片 (C) 電視 

 

這一題的答案是(B)，請把答案塗在答案卡上。 

The correct answer is (B). Please fill in the corresponding circle on your answer sheet. 

 

1.      A            C 

 

  

第三部分 

Part Three 



 

 
 

21. 美美今年要去哪裡玩 
美美今年要去哪裡玩？ 

22. 明天他們要一起做神麼 
明天他們要一起做什麼？ 

 

23. 大明在做神麼 
大明在做什麼？ 

 

24. 林太太的兒子今年幾歲 
林太太的兒子今年幾歲？ 

25. 小張星期天要做神麼 
小張星期天要做什麼？ 

 

  


